
Referat forældrerådsmøde 11.01.2022 kl. 17:00 – 18:00 i skolens mødelokale. 

1. Valg af referent 

- Martin 

2. Nyt fra forældrerådet 

- Indkomne punkter 

- Godkendelse af forretningsorden 

Forretningsordenen blev godkendt uden kommentar. 

 

3. Nyt fra Pl. 

- Økonomi (udskydes evt. til næste møde, da endelig budget fra økonomiforvaltningen afventes)  

Budgettet er klart med udgangen af januar måned. Resultatet for 2021 er 3 dage før sidste 

regnskabsdag et minus på 23.000, -, hvilket er helt perfekt. Næste år bliver en smule mere 

udfordret grundet de tre 3. klasser som skifter til klub allerede fra maj. 

- Pædagogisk fokus (LEG og Digital kultur) 

Begge fokusområder er ret nye, hvorfor vi fortsætter med at forankre det i vores pædagogiske 

praksis. Det tager tid at have med så store emner at gøre, hvilket skal bearbejdes grundigt, før vi 

kan starte op på noget nyt. 

- Personalesituationen 

Udover en ny studerende, har vi ikke nye på vej ind, ej heller kendskab til at nogen søger væk. 

- Tilbageblik på endnu en coronatid.  

Vi bruger de erfaringer vi har fra tidligere og træffer de nødvendige beslutninger, men har fokus 

på at børnene skal opleve så normal en hverdag som muligt. 

 

4. Nyt fra afdelingerne: 

- Strand  

Så normal en hverdag som mulig. 0. kl. har klasseværelse på Strand og er der hele dagen. Hver 

dag har vi en aktivitet udenfor ex. rollespil, jagt juvelen. Det gør vi for at få børnene ud og få 

noget luft og bevægelse. Ibrahim er i jobtræning to gange om ugen. Det fungerer generelt godt 

og det er hyggeligt. Afhentning udenfor er en rigtig god løsning på Strand. 

- Nord. 

Prøver også at have en normal dag. Når vejret tillader det, har vi de første 20 minutter udenfor. 

Det er dels for at få dem udenfor og starte aktiviteter udenfor, så de får et andet indtryk af gården 

end i skoletiden. Alt er åbent og der er mange muligheder. De trækker dog hurtigt ind i disse 



tider, da det er koldt. De laver en del i krea ex drømmefanger. Skøjteture i den nye hal, har vi en 

gang om ugen. 12-14 børn melder sig som oftest til. Der er skøjter på Nord, som børnene kan 

låne. Casinorummet er i fuld gang med en masse optræden. Tumlesalen er også godt fyldt med 

aktiviteter. Rollespil kan vi også sætte i gang. Færdselsskilte bliver taget frem som de leger med 

til mooncars. Ny studerende Marcus er startet og han vil lave nogle aktiviteter med 3.v. 

Legorummet trækker også en del børn.  

- Vokseværket  

Vi trodser corona som de andre. Halvdelen af personalet har været ramt. Pokémon bytteri bliver 

klassevis. Det fungerer fint med afhentning. Det er dog et større ressourcetræk, som vi ser frem 

til, ikke er der mere, som alt det andet corona. Nogle af personalerne har været bekymret for 

corona. 

Mange aktiviteter starter op. Poolturnering, teaterrum i glassalen. Vi er glade for at vi ikke skal 

opdele i mindre grupper. Vi skal blive bedre til at sætte gang i udeaktiviteter. Nørkleren er stadig 

i fuld gang. Vi inddrager vores tilsyn i planlægningen af aktiviteter. Vi bruger den viden vi har i 

form af vores samarbejde i skolen. 0.y er der i skoletiden også, hvilket er fint men også lidt hårdt 

som lærer. 

 

5. Til skolebestyrelsen 

-      Galina har ordet. (Deltog på skolebestyrelsesmødet) 

-      Hurtig gennemgang af dagsorden.  

6. Evt.  

- Ferie tilmelding  

Man skal ikke melde til eller fra vedrørende uge 7. Vi oplever at der kommer for få valide 

tilbagemeldinger, så Martin laver en plan, som både lever op til corona anbefalinger og brugen af 

ressourcer. Det er værdifuldt når børnene får lejlighed til at besøge hinandens afdelinger. Hvis/når 

det kan lade sig gøre, gør vi brug af forskellige afdelinger. 

 

- Digital kultur foredrag til forældrene.  

Vi undersøger muligheden for at få oplægsholdere ud til forældrene omkring digital kultur og 

dannelse. Erfaringen fra det sidste oplæg for et par år siden var god, og det kunne være godt med en 

gentagelse. 


